
Število objav: 7
Internet: 5
Tisk: 2
Spremljane teme:
Inženirska dejavnost, ...: 0
Inženirska zbornica ...: 0
Barbara Škraba Flis: 0
Zbor za oživitev ... ZORG: 0
Gradbeni zakon: 7
Zakon o ... načrtovanju: 0
Zakon o ... arhitektih: 0
Inženir geodezije: 0
Odgovorni geodet: 0
Gradbena parcela: 0
Evidenca stavbnih zemljišč: 0
200 let ... Slovenskem: 0

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 6. 1. 2019
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Internet Naslov Plečnikov stadion: Projektu BŠP bo pomagala tudi nova uredba o hrupu

Zaporedna št.
1

Medij; Doseg Rtvslo.si; 586.943, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
5

Avtor G. C.

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...in gradbenega dovoljenja, je dobra novica za projekt tudi nova uredba o hrupu. Pri izdaji gradbenega dovoljenja po 
integralnem postopku, kar je novost , veljavnega od lani, je za investitorja velika prednost ta, da gradbenega zakona
stranski udeleženci ne bodo mogli izpodbijati dveh ločenih odločb, in sicer okoljevarstvenega... 

Internet Naslov Dnevnik: Za Pečečnikov projekt dobra novica tudi lani sprejeta uredba o hrupu

Zaporedna št.
2

Medij; Doseg Sta.si; 520.000, Slovenija

Rubrika, Datum Kultura; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
6

Avtor STA

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...ministrstvu za okolje in prostor vložil zahtevo za izdajo integralnega gradbenega dovoljenja, ki ga omogoča nova 

. Pri izdaji gradbenega dovoljenja po integralnem postopku, kar je novost , gradbena zakonodaja gradbenega zakona
veljavnega od lani, je za investitorja velika prednost ta, da stranski udeleženci ne bodo mogli izpodbijati dveh... 

Internet Naslov Vsak peti še vedno gradi na črno

Zaporedna št.
3

Medij; Doseg Dnevnik.si; 253.706, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
8

Avtor Marjeta Kralj

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...dovoljenjem, in tudi 19 nevarnih objektov. Njihovo uporabo so takoj prepovedali in odredili rok za rušenje. Izjema je 
bila stavba, pri kateri je lastnik po novem  (v uporabi od 1. junija lani) dobil možnost nevarnost gradbenem zakonu
odpraviti z ustreznim zavarovanjem objekta oziroma vzdrževalnimi deli. V preteklosti še slabši rezultati... 

Internet Naslov Pečečnik menda še ni dvignil rok od obnove Plečnikovega stadiona

Zaporedna št.
4

Medij; Doseg Reporter.si; 127.609, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
11

Avtor STA

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...Olimpijskim komitejem Slovenije (OKS), zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja podala 20. decembra. Ministrstvo 
postopek vodi v skladu z določbami prenovljenega , ki je začel veljati lani. Gre za integralni gradbenega zakona
postopek, v katerem sta združena postopek presoje vplivov na okolje ter postopek izdaje gradbenega dovoljenja.... 

Tisk Naslov Joc Pečenik se ne umika iz boja za Bežigrajski stadion

Zaporedna št.
5

Medij; Doseg Svet24; 118.000, Slovenija Stran: 4 Površina: 178 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
12

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...Olimpijskim komitejem Slovenije (OKS), zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja podala 20. decembra. Ministrstvo 
postopek vodi v skladu z določbami prenovljenega , ki je začel veljati lani. Gre za integralni gradbenega zakona
postopek, v katerem sta združena postopek presoje vplivov na okolje in postopek izdaje gradbenega dovoljenja.... 



3

Internet Naslov Plečnikov stadion: Projektu BŠP bo pomagala tudi nova uredba o hrupu

Zaporedna št.
6

Medij; Doseg Times.si; 61.010, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
14

Avtor G. C.

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...BŠP, ki je pripravila skupni projekt prenove Plečnikovega stadiona. Foto: BoBo Pri izdaji gradbenega dovoljenja po 
integralnem postopku, kar je novost , veljavnega od lani, je za investitorja velika prednost ta, da gradbenega zakona
stranski udeleženci ne bodo mogli izpodbijati dveh ločenih odločb, in sicer okoljevarstvenega... 

Tisk Naslov JOC PEČEČNIK UMAKNIL VLOGO IN ŠEL PO DRUGI POTI

Zaporedna št.
7

Medij; Doseg EkipaSN; 50.000, Slovenija Stran: 7 Površina: 194 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 5. 1. 2019

Stran v zbirki:
15

Avtor STA

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...Olimpijskim komitejem Slovenije (OKS), zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja podala 20. decembra. Ministrstvo 
postopek vodi y skladu z določbami prenovljenega , kije začel veljati lani. Gre za integralni gradbenega zakona
postopek, v katerem sta združena postopek presoje vplivov na okolje in postopek izdaje gradbenega dovoljenja.... 
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Intervjuji, analize, kolumne, poglobljeni prispevki - #MMCTeden



 Slovenija

Plečnikov stadion: Projektu BŠP bo pomagala tudi nova uredba o hrupu
Uredba predpisuje nekoliko blažje pogoje
G. C.| 5. januar 2019 ob 11:54
Ljubljana - MMC RTV SLO, STA

 Projekt BŠP oziroma prenova Plečnikovega stadiona se vleče od leta 2007, ko je družba Joca Pečečnika GSA v partnerstvu z Mestno občino …

Poleg vloge za integralno gradbeno dovoljenje za Bežigrajski športni park (BŠP), po katerem stranski udeleženci ne bi
mogli ločeno izpodbijati okoljevarstvenega soglasja in gradbenega dovoljenja, je dobra novica za projekt tudi nova
uredba o hrupu.

Pri izdaji gradbenega dovoljenja po integralnem postopku, kar je novost gradbenega zakona, veljavnega od lani, je za
investitorja velika prednost ta, da stranski udeleženci ne bodo mogli izpodbijati dveh ločenih odločb, in sicer
okoljevarstvenega soglasja in gradbenega dovoljenja, temveč le eno. S tem si investitor lahko prihrani veliko časa. 

Za projekt pa je po pisanju Dnevnika dobra novica tudi junija lani sprejeta uredba o hrupu na gradbiščih, ki predpisuje
nekoliko blažje pogoje, kar pomeni, da bi družba BŠP gradnjo lahko hitreje končala.

Leta 2016 je družba BŠP sicer napovedala, da bodo gradnjo stolpnice, treh poslovnih objektov ob Koroški ulici in posege na
območju stadiona raztegnili na 89 mesecev oziroma približno sedem let in pol, da bi tako zadostili predpisom glede
obremenjevanja okolja s hrupom. 

Kritike nevladnikov 

Nova uredba o hrupu je bila sicer deležna kritik nevladnih organizacij, predstavnikov civilne družbe in komisije za
preprečevanje korupcije, ki je bila kritična predvsem do načina spreminjanja uredbe. Z njo pa se ukvarjajo tudi ustavni
sodniki. Pobudo za oceno ustavnosti sta vložili okoljski organizaciji Alpe Adria Green in Eko krog. Prvo so sodniki zavrnili, ker
ni utemeljila pravnega interesa, Eko krog pa na odločitev o upoštevanju njihove pobude še čaka. V tem mesecu pa je vložitev
pobude za oceno ustavnosti uredbe napovedala tudi varuhinja človekovih pravic Vlasta Nussdorfer. 

Projekt BŠP oziroma prenova Plečnikovega stadiona se vleče od leta 2007, ko je družba Joca Pečečnika GSA v partnerstvu z
Mestno občino Ljubljana in Olimpijskim komitejem Slovenije ustanovila gospodarsko družbo BŠP, ki je pripravila skupni
projekt prenove Plečnikovega stadiona. Januarja 2008 je družba stadion zaprla, leta 2009 pa je bil za projekt prenove
stadiona na natečaju izbran berlinski biro GMP. 
Marca 2011 je družba pridobila kulturnovarstveno soglasje za projekt, zapletlo pa se je pri okoljevarstvenem soglasju, ker so
se nanj pritožili stranski udeleženci. 

GOSPODARSTVO  LOKALNE NOVICE  ČRNA KRONIKA  ZDRAVJE  OKOLJE  ZNANOST IN TEHNOLOGIJA   5. 1. 2019 | 12.39
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Plečnikov stadion prenova uredba o hrupu

! Prijavi napako
  

Več novic 

Slovenija / Dars bo tudi letos prenavljal avtoceste, največja
gneča bo pri predoru Golovec

Dars bo po napovedih v letošnjem letu odstranil vse cestninske
postaje

Slovenija / Za direktorja Radia Slovenija se potegujejo štirje
kandidati

Razpis Radiotelevizije Slovenija

Ljubljana / Se Pečečnik umika iz prenove Plečnikovega
stadiona v Ljubljani?

Kakšna bo nova rešitev za stadion?

Slovenija / Šolarji in dijaki znova v šolskih klopeh

Zaključek prvega ocenjevalnega obdobja



Komentarji so trenutno skriti. Prikaži komentarje.
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Dnevnik: Za Pečečnikov projekt dobra novica 
tudi lani sprejeta uredba o hrupu
Poleg vloge za integralno gradbeno dovoljenje za Bežigrajski športni park  po katerem stranski udeleženci ne bi (BŠP),
mogli ločeno izpodbijati okoljevarstvenega soglasja in gradbenega dovoljenja, je dobra novica za projekt investitorja Joca 
Pečečnika tudi nova uredba o hrupu. Kot piše današnji Dnevnik, bi se gradnja tako lahko hitreje končala.
Pečečnik je na Agencijo  za okolje (Arso) nedavno podal izjavo o umiku svoje vloge iz postopka pridobitve RS
okoljevarstvenega soglasja za gradnjo Bežigrajskega športnega parka  S tem projekta na območju spomeniško (BŠP).
zaščitenega Plečnikovega stadiona v Ljubljani ni opustil, pač pa je pri ministrstvu za okolje in prostor vložil zahtevo za 
izdajo integralnega gradbenega dovoljenja, ki ga omogoča nova gradbena zakonodaja.
Pri izdaji gradbenega dovoljenja po integralnem postopku, kar je novost gradbenega zakona, veljavnega od lani, je za 
investitorja velika prednost ta, da stranski udeleženci ne bodo mogli izpodbijati dveh ločenih odločb, in sicer 
okoljevarstvenega soglasja in gradbenega dovoljenja, temveč le eno. S tem si Pečečnik lahko prihrani veliko časa, 
spominja Dnevnik.
Za njegov projekt pa je po pisanju časnika dobra novica tudi junija lani sprejeta uredba o hrupu na gradbiščih, ki 
predpisuje nekoliko blažje pogoje, kar pomeni, da bi Pečečnikova družba gradnjo lahko hitreje končala. Leta 2016 je 
družba  sicer napovedala, da bodo gradnjo stolpnice, treh poslovnih objektov ob Koroški ulici in posege na območju BŠP
stadiona raztegnili na 89 mesecev oziroma približno sedem let in pol, da bi tako zadostili predpisom glede 
obremenjevanja okolja s hrupom.
Nova uredba o hrupu je bila sicer deležna kritik nevladnih organizacij, predstavnikov civilne družbe in komisije za 
preprečevanje korupcije, ki je bila kritična predvsem do načina spreminjanja uredbe. Z njo pa se ukvarjajo tudi ustavni 
sodniki. Pobudo za oceno ustavnosti sta vložili okoljski organizaciji Alpe Adria Green in Eko krog. Prvo so sodniki zavrnili, 
ker ni utemeljila pravnega interesa, Eko krog pa na odločitev o upoštevanju njihove pobude še čaka. V tem mesecu pa je 
vložitev pobude za oceno ustavnosti uredbe napovedala tudi varuhinja človekovih pravic Vlasta Nussdorfer, še piše 
Dnevnik.
Projekt  oziroma prenova Plečnikovega stadiona se vleče od leta 2007, ko je Pečečnikova družba  v partnerstvu BŠP GSA
z Mestno občino Ljubljana in Olimpijskim komitejem Slovenije ustanovila gospodarsko družbo  ki je pripravila skupni BŠP,
projekt prenove Plečnikovega stadiona. Januarja 2008 je družba stadion zaprla, leta 2009 pa je bil za projekt prenove 
stadiona na natečaju izbran berlinski biro GMP.
Marca 2011 je družba pridobila kulturnovarstveno soglasje za projekt, zapletlo pa se je pri okoljevarstvenem soglasju, ker 
so se nanj pritožili stranski udeleženci.
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Vsak peti še vedno gradi na črno
Investitorji so lani vsako peto stavbo gradili na črno. To je gradbena inšpekcija ugotovila v lanski posebni akciji
nadzora nad objekti v gradnji. Podatek ni presenetljiv, saj je bilo v preteklosti še slabše: predlani je bil
nedovoljeno grajen vsak tretji objekt, leta 2016 pa vsak četrti.

Marjeta Kralj
5. januar 2019  5. januar 2019 2:46

Gradbena inšpekcija je ugotovila, da so investitorji tudi lani radi gradili na črno. (Foto: Luka Cjuha)

V posebni akciji nadzora se je
tudi lani 55 gradbenih

inšpektorjev odpravilo na teren in po vsej Sloveniji, predvsem na varovanih območjih naravnih parkov, Nature 2000,
zaščitenih mestnih središč in vodnih zemljišč, samoiniciativno (ne na osnovi prijave) preverilo 914 objektov, ki so jih
investitorji še gradili. Inšpektorji so odkrili, da je 85 poslovnih stavb, stanovanjskih hiš in drugih zahtevnih oziroma manj
zahtevnih objektov zraslo brez vsakršnih dovoljenj. Zahtevali so ustavitev gradnje in odstranitev objektov. Ob tem so
opazili še štiri gradnje, ki niso bile skladne s sicer pridobljenim gradbenim dovoljenjem, in tudi 19 nevarnih objektov.
Njihovo uporabo so takoj prepovedali in odredili rok za rušenje. Izjema je bila stavba, pri kateri je lastnik po novem
gradbenem zakonu (v uporabi od 1. junija lani) dobil možnost nevarnost odpraviti z ustreznim zavarovanjem objekta
oziroma vzdrževalnimi deli.

V preteklosti še slabši rezultati

Za nedovoljene gradnje – bodisi povsem nezakonite bodisi neskladne z izdanim gradbenim dovoljenjem – se je tako
izkazalo skupno 108 objektov ali skoraj petina preverjenih stavb. Kljub visoki številki podatek ni presenetljiv, saj so bili v
preteklosti rezultati tovrstnih inšpekcijskih nadzorov še slabši: predlani se je med nedovoljenimi znašel vsak tretji
preverjeni objekt, leta 2016 pa vsak četrti.

Dodatno so inšpektorji odkrili in prepovedali uporabo dveh objektov, ker so jima lastniki brez potrebnega gradbenega
dovoljenja spremenili namembnost. Sicer pa je inšpekcija izdala deset odločb o odpravi pomanjkljivosti pri gradnji.
Investitorji so največkrat pozabili ali »pozabili« na obvezni nadzor pri gradnji, imenovanje odgovornega vodje del,
zavarovanje odgovornosti, projekt za izvedbo in pisni dogovor o sodelovanju vseh vpletenih pri gradnji. Zagrešili so tudi
nepravilnosti pri zakoličbi objekta in označitvi gradbišča z gradbiščno tablo.
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Podatki še niso dokončni

Pod črto so inšpektorji lani spisali 120 inšpekcijskih odločb in izrekli za 16.500 evrov glob, v 37 primerih pa so zavezance
zgolj ustno opozorili na ugotovljene lažje nepravilnosti in odredili rok za njihovo odpravo. A podatki se bodo najverjetneje
še spreminjali, saj kar 42 odstotkov postopkov še ni zaključenih.

Tudi po izvedeni akciji nadzora v letu 2017 je inšpekcija sprva poročala, da so investitorji na črno gradili vsako peto
preverjeno stavbo. Po zaključku vseh postopkov konec lanskega leta pa se je izkazalo, da je bila nezakonito grajena
pravzaprav skoraj tretjina preverjenih stavb.
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DELI NA:

Pečečnik menda še ni
dvignil rok od obnove
Plečnikovega stadiona
STA  05. jan. 2019  6:00

   

Potem ko je na Agencijo RS za okolje (Arso) podal izjavo o umiku svoje vloge iz postopka
pridobitve okoljevarstvenega soglasja za gradnjo Bežigrajskega športnega parka (BŠP),
je investitor Joc Pečečnik pri ministrstvu za okolje in prostor vložil zahtevo za izdajo
integralnega gradbenega dovoljenja, so za STA navedli na ministrstvu.

Kot so zapisali, je Pečečnik oz. družba BŠP, ki jo je ustanovil skupaj z ljubljansko občino (Mol) in
Olimpijskim komitejem Slovenije (OKS), zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja podala 20.
decembra. Ministrstvo postopek vodi v skladu z določbami prenovljenega gradbenega zakona, ki je
začel veljati lani. Gre za integralni postopek, v katerem sta združena postopek presoje vplivov na
okolje ter postopek izdaje gradbenega dovoljenja.

  
V dosedanji ureditvi je moral Arso na zahtevo investitorja najprej izvesti samostojen postopek presoje

Foto: Bobo - Joc Pečečnik je večkrat povedal, da mu t.i. fondovci nagajajo na vse možne
načine.
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vplivov na okolje po določbah zakona o varstvu okolja, ki se je končal z izdajo okoljevarstvenega
soglasja. Soglasje je bil samostojen akt, zoper katerega je bilo moč vložiti pravno sredstvo, njegova
pravnomočnost pa je bil pogoj za vložitev zahteve za izdajo gradbenega dovoljenja, za katero je bila
pristojna bodisi upravna enota bodisi okoljsko ministrstvo, če je šlo za t. i. objekte državnega
pomena.

  
Sedaj je za vse objekte z vplivi na okolje oziroma integralne postopke pristojno ministrstvo, z
integracijo postopkov pa ne prihaja več do podvajanja dokumentacije in procesnih dejanj. Kot so
zapisali na ministrstvu, zakon določa tudi rok za izdajo gradbenega dovoljenja pet mesecev od
vložitve popolne zahteve, pri čemer rok ne teče v času pridobivanja mnenj in javne razprave.

  
STA je za pojasnila povprašala tudi Pečečnika, ki pa se tako v četrtek kot tudi danes ni odzval. Prav
tako se niso odzvali na OKS.

  
Je pa predsednik Olimpijskega komiteja Slovenije Bogdan Gabrovec decembra v pogovoru za Delo
povedal: "Plečnikov stadion je najbolj pereče vprašanje, ki ga želim rešiti v svojem drugem mandatu.
To je sramota za vse, za kulturno dediščino, državo in mesto. Desetletna agonija nedovoljene
gradnje, tudi zdaj, ko je prilagojena vsem okoljevarstvenim standardom, je postala škodljiva. V tem
mandatu moramo to zgodbo rešiti tako ali drugače, tudi z zadnjim dejanjem, da se kot solastniki
deleža v bežigrajskem športnem parku tega rešimo."

  
Tedaj je tudi razkril, kakšne posledice bi za OKS lahko imel propad projekta: "Izgubili bi polovico
društvenega sklada, slabitev bi znašala okoli 2,5 milijona evrov, to bi bila težava za OKS, v tekočem
letu bi izkazali negativno poslovanje, kar bi bilo velika ovira za vse razpise."

 
 
Ljubljanski župan Zoran Janković je medtem danes v izjavi za medije povedal, da je prepričan, da
Pečečnik ostaja pri projektu in da se Civilna pobuda za ohranitev Plečnikovega stadiona v izvirni obliki,
ki je v četrtek sporočila novico, da je družba BŠP umaknila vlogo iz postopka pridobitve
okoljevarstvenega soglasja za gradnjo BŠP, prehitro veseli. Ob tem je tudi izrazil obžalovanje, da
nekateri že deset let zaustavljajo projekt BŠP.

  
Zgodba projekta BŠP oziroma prenove Plečnikovega stadiona se sicer vleče že od leta 2007, ko je
Pečečnikova družba GSA v partnerstvu z Molom in OKS ustanovila gospodarsko družbo BŠP, ki je
pripravila skupni projekt prenove Plečnikovega stadiona.

  
Januarja 2008 je družba stadion zaprla, leta 2009 pa je bil za projekt prenove stadiona na natečaju
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izbran berlinski biro GMP. Kulturnovarstveno soglasje je pravnomočno od marca 2011.
  

Zgodba s pridobivanjem okoljevarstvenega soglasja pa sega v leto 2010, ko je družba BŠP na Arso
vložila vlogo za izdajo omenjenega soglasja. Arso je konec maja 2012 okoljevarstveno soglasje izdal,
a so se nanj pritožili stranski udeleženci, zato je ministrstvo za kmetijstvo še istega leta
okoljevarstveno soglasje odpravilo ter zadevo vrnilo Arsu v ponovni postopek in odločanje.

  
Nazadnje je Arso okoljevarstveno soglasje v ponovnem postopku izdal aprila 2017, vendar je zaradi
pritožb ministrstvo za okolje in prostor nato novembra istega leta okoljevarstveno soglasje odpravilo
in zadevo vrnilo na Arso v ponovno odločanje.

  
Dodatno sicer vse skupaj zapleta še postopek zaradi zemljišča ob Fondovih blokih, ki ga je občina
vložila v projekt gradnje stadiona, ki na sodišču teče od leta 2009. V njem naj bi odločili, ali je
zemljišče res last občine ali pa gre za pripadajoče zemljišče, kar trdijo stanovalci Fondovih blokov, ki
nasprotujejo pozidavi zelenice ob blokih.
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Joe Pečenik se ne
umika iz boja za
Bežigrajski stadion
Podjetnik bo izkoristil
prednosti nove
zakonodaje.

■ Potem ko je na Agen-

cijo RS za okolje (Arso)

podal izjavo o umiku

svoje vloge iz postopka

pridobitve okoljevar-

stvenega soglasja za

gradnjo Bežigrajskega

športnega parka (BŠP),

je investitor Joe Pečečnik

pri ministrstvu za okolje
in prostor vložil zahtevo

za izdajo integralnega
gradbenega dovoljenja.
Kot so pojasnili na ministr-

stvu, je Pečečnik oziroma

družba BŠP, ki jo je ustano-

vil skupaj z ljubljansko ob-

čino (Mol) in Olimpijskim

komitejem Slovenije (OKS),

zahtevo za izdajo gradbe-

nega dovoljenja podala
20. decembra. Ministrstvo

postopek vodi v skladu z

določbami prenovljenega

gradbenega zakona, ki je
začel veljati lani. Gre za

integralni postopek, v kate-
rem sta združena postopek

presoje vplivov na okolje in

postopek izdaje gradbene-

ga dovoljenja. Ljubljanski

župan Zoran Jankovič je
medtem danes v izjavi za

medije povedal, da je pre-
pričan, da Pečečnik ostaja

pri projektu in da se Civilna

pobuda za ohranitev

Plečnikovega stadiona v

izvirni obliki, ki je v četrtek

sporočila novico, daje
družba BŠP umaknila vlogo
iz postopka pridobitve

okoljevarstvenega soglasja
za gradnjo BŠP, prehitro
veseli. Ob tem je tudi izrazil

obžalovanje, da nekateri že
1 0 let zaustavljajo projekt
BŠP.
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 Slovenija

Plečnikov stadion: Projektu BŠP bo pomagala
tudi nova uredba o hrupu
Uredba predpisuje nekoliko blažje pogoje

Poleg vloge za integralno gradbeno dovoljenje za Bežigrajski športni park (BŠP), po katerem
stranski udeleženci ne bi mogli ločeno izpodbijati okoljevarstvenega soglasja in gradbenega
dovoljenja, je dobra novica za projekt tudi nova uredba o hrupu.

G. C.

5. januar 2019 ob 11:54 
Ljubljana - MMC RTV SLO, STA

  

 Projekt BŠP oziroma prenova Plečnikovega stadiona se vleče od leta 2007, ko je družba Joca
Pečečnika GSA v partnerstvu z Mestno občino Ljubljana in Olimpijskim komitejem Slovenije ustanovila
gospodarsko družbo BŠP, ki je pripravila skupni projekt prenove Plečnikovega stadiona. Foto: BoBo

Pri izdaji gradbenega dovoljenja po integralnem postopku, kar je novost gradbenega
zakona, veljavnega od lani, je za investitorja velika prednost ta, da stranski udeleženci ne
bodo mogli izpodbijati dveh ločenih odločb, in sicer okoljevarstvenega soglasja in
gradbenega dovoljenja, temveč le eno. S tem si investitor lahko prihrani veliko časa. 

Za projekt pa je po pisanju Dnevnika dobra novica tudi junija lani sprejeta uredba o hrupu
na gradbiščih, ki predpisuje nekoliko blažje pogoje, kar pomeni, da bi družba BŠP gradnjo
lahko hitreje končala.

Leta 2016 je družba BŠP sicer napovedala, da bodo gradnjo stolpnice, treh poslovnih
objektov ob Koroški ulici in posege na območju stadiona raztegnili na 89 mesecev oziroma
približno sedem let in pol, da bi tako zadostili predpisom glede obremenjevanja okolja s
hrupom. 

Kritike nevladnikov 

Nova uredba o hrupu je bila sicer deležna kritik nevladnih organizacij, predstavnikov
civilne družbe in komisije za preprečevanje korupcije, ki je bila kritična predvsem do
načina spreminjanja uredbe. Z njo pa se ukvarjajo tudi ustavni sodniki. Pobudo za oceno
ustavnosti sta vložili okoljski organizaciji Alpe Adria Green in Eko krog. Prvo so sodniki
zavrnili, ker ni utemeljila pravnega interesa, Eko krog pa na odločitev o upoštevanju
njihove pobude še čaka. V tem mesecu pa je vložitev pobude za oceno ustavnosti uredbe
napovedala tudi varuhinja človekovih pravic Vlasta Nussdorfer. 

Zadnje iz sekcije

"Naj plačajo tisti, ki
so trdili, da je izbris
zakonit"

Plečnikov stadion:
Pečečnik ni odstopil,
temveč je zaprosil za
gradbeno dovoljenje
po novi zakonodaji

Slovenskim
policistom na naših
smučiščih na pomoč
priskočila hrvaška
kolega

Lani se je rodilo

Gospodarstvo  Lokalne novice  Črna kronika  Zdravje  Okolje  Znanost in tehnologija  5. 1. 2019 | 12.41

 KazaloSLOVENIJA SVET ŠPORT KULTURA ŽIVLJENJSKI SLOG SVET ZABAVE
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 Slovenija

 Komentarji (1)  

Projekt BŠP oziroma prenova Plečnikovega stadiona se vleče od leta 2007, ko je družba
Joca Pečečnika GSA v partnerstvu z Mestno občino Ljubljana in Olimpijskim komitejem
Slovenije ustanovila gospodarsko družbo BŠP, ki je pripravila skupni projekt prenove
Plečnikovega stadiona. Januarja 2008 je družba stadion zaprla, leta 2009 pa je bil za
projekt prenove stadiona na natečaju izbran berlinski biro GMP. 
Marca 2011 je družba pridobila kulturnovarstveno soglasje za projekt, zapletlo pa se je pri
okoljevarstvenem soglasju, ker so se nanj pritožili stranski udeleženci. 

j
skoraj 600 otrok
manj kot leto prej

Do dodatka za
povečan obseg dela
po novem ukazu
upravičenih le še
1.300 vojakov

Plečnikov stadion prenova uredba o hrupu

! Prijavi napako
  

Več novic 

Slovenija / Dars bo tudi letos
prenavljal avtoceste, največja
gneča bo pri predoru Golovec

Dars bo po napovedih v letošnjem letu
odstranil vse cestninske postaje

Slovenija / Za direktorja Radia
Slovenija se potegujejo štirje
kandidati

Razpis Radiotelevizije Slovenija

Ljubljana / Se Pečečnik umika
iz prenove Plečnikovega
stadiona v Ljubljani?

Kakšna bo nova rešitev za stadion?

Slovenija / Šolarji in dijaki
znova v šolskih klopeh

Zaključek prvega ocenjevalnega obdobja



Komentarji so trenutno skriti. Prikaži komentarje.
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JOC PEČEČNIK I
UMAKNIL VLOGO INI
ŠEL PO DRUGI POTI |

Potem ko je na Agencijo RS
za okolje (Arso) podal izjavo o
umiku svoje vioge iz post-

opka pridobitve okoljevarst-

venega soglasja za gradnjo

Bežigrajskega športnega parka

(BŠP),je investitor Joe Pečečnik

pri ministrstvu za okolje in

prostor vložil zahtevo za

izdajo integralnega gradbenega

dovoljenja, so za STA navedli na

ministrstvu.

Kot so zapisali, je Pečečnik
oziroma družba BŠP, ki jo je usta-

novil skupaj z ljubljansko občino
(Mol) in Olimpijskim komitejem

Slovenije (OKS), zahtevo za

izdajo gradbenega dovoljenja

podala 20. decembra. Minis-
trstvo postopek vodi y skladu z
določbami prenovljenega grad-

benega zakona, kije začel veljati

lani. Greza integralni postopek,
v katerem sta združena posto-

pek presoje vplivov na okolje

in postopek izdaje gradbenega

dovoljenja.
V dozdajšnji ureditvi je moral

Arso na zahtevo investitorja

najprej izvesti samostojen

postopek presoje vplivov na

okolje po določbah zakona o

varstvu okolja, ki seje končal
z 'izdajo okoljevarstvenega
soglasja. Soglasje je bilo samo-

stojen akt, zoper katerega je bilo

mogoče vložiti pravno sredstvo,

njegova pravnomočnost pa je

bila pogoj za vložitev zahteve za

izdajo gradbenega dovoljenja,

za katero je bila pristojna bodisi

upravna enota bodisi okoljsko

ministrstvo, če je šlo za tako
imenovane objekte državnega
pomena.

Zdaj je za vse objekte z vplivi

na okolje oziroma integralne
postopke pristojno ministrstvo,

z integracijo postopkov pa ne

prihaja več do podvajanja doku-

mentacije in procesnih dejanj.

Kot so zapisali na ministrstvu,

zakon določa tudi rok za 'izdajo

gradbenega dovoljenja pet

mesecev od vložitve popolne

zahteve, pri čemer rok ne teče

v času pridobivanja mnenj in

javne razprave.

Joe Pečečnik in OKSse

nista odzvala, ljubljanski župan
Zoran Jankovič pa pravi, daje

prepričan, da Pečečnik ostaja pri

projektu in da se Civilna pobuda

za ohranitev Plečnikovega
stadiona v izvirni obliki, ki je v
četrtek sporočila novico, daje

družba BŠP umaknila vlogo iz

postopka pridobitve okoljevarst-

venega soglasja za gradnjo BŠP,

prehitro veseli. Ob tem je izrazil

obžalovanje, ker nekateri že 10

let zaustavljajo projekt BŠP. (sta)O
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